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Tid:  Torsdagen den 18 augusti, 2022 kl. 19:00 

Plats:  Teams och på plats på Champinjonvägen 9 

Närvarande:  Jan Hörman (JH), Suppleant (kvällens ordförande) 

  Stefan Tidholm (ST), Sekreterare 

  Gunnar Gustafson (GG), Vice ordförande 

  Dan Lidström (DL), Suppleant 

  Sofia Pettersson (SP), Suppleant 

  Emma Björklund Gustafsson, Valberedningen 

  Pontus Norlin (PN), Suppleant 

     

Ej närvarande: Lars-Inge Carlsson ( LIC ), Ordförande 

  Rolf Elsrud (RE), Kassör 

  Tom Jegers, Valberedningen 

  Erik Nordlund (EN), Ledamot 

    

     

  
 

§ 1 Mötets öppnande 

 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning samt val av justeringsman 

Dagordningen godkändes utan ändringar. Till justeringsman valdes 
Pontus Norlin. 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 

Protokoll från föregående möte godkändes utan ändringar. 

§ 4 Skrivelser/rapporter 

• Frågan som kom upp på ett tidigare möte gällande vad vår 
försäkring täcker gällande eventuella olyckshändelser vid 
lekplatsen har kollats upp av Stefan. Vår försäkring via Rev täcker 
skador som förorsakats av vår försumlighet, exempelvis om vi 
låter utrustning förfalla och någon skadas p g a detta. Gällande 
besiktning av lekplatsen så är det något vi i samfälligheten får 
ombesörja årsvis enligt egenkontrollsprincipen. Lars-Inge har 
genomfört en besiktning och följande finns att rapportera: 

o Klätterställningen med däck så är en stolpe dålig. Det är inte 
akut men bör åtgärdas. Reparation är beställd. 

o Övrig utrustning, gungställning och rutschkana är i gott 
skick. I sandlådan frästes sanden av Gerhardssson tidigare 
i somras. 
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• Stefan har undersökt med Rev vilka befogenheter vi som samfällighet 
gällande att investera i lekplatsen och dom grönområden vi förvaltar. 
En Samfällighet har möjlighet att förvalta och investera i 
grönområden. Inom ramen för detta ryms även lekplatsen.  

§ 5 Ekonomiska läget 

 Ekonomiska läget kommer att rapporteras på årsmötet den 25 augusti. 
 

§ 6 Vägstatus 

• Renovering av cykelvägen. Beslut: Anta anbudet men avstå markduk. 
Be om ett anbud gällande utökad vändplan vid kärret i samband med 
detta. 

• Hål i asfalten på Brunsoppsvägens nedre del. Stefan ber Lars-Inge 
titta på skadan för åtgärd. Kanske i samband med lagning av asfalten 
på Kantarellvägen eller vid åtgärd på cykelvägen. 

• Vägskylten vid Fårtickevägen pekar åt fel håll. Stefan pratar med 
Lars-Inge om åtgärd. 

• Frågan kom upp gällande vilken typ av skyltning som krävs i 
anslutning till våra farthinder. Skyltning behövs inte om vägen är 
hastighetsbegränsad till 30 km/h eller är skyltad med 
”Rekommenderad lägre hastighet 30km/h”. 

• Vi diskuterade olika investeringsförslag för att förbättra våra vägar. 
Vändplanen vid kärret är fullbelagd många vinterdagar. Stefan ber 
Lars-Inge ta in anbud för att utöka storleken på denna. 

§ 7 Övriga frågor 

• Inför årsmötet gäller följande 

o Tid och datum: torsdagen den 25/8, 18:30 via Teams. 
Styrelsen samlas fysiskt. 

o Styrelsen har tagit fram ett nytt förslag gällande avgift för tunga 
transporter. Förslag från styrelsen presenteras på årsmötet. 
Inga motioner har inkommit. 
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Följande externa möten och nedlagd arbetad tid har utförts sedan 
föregående möte (=period), vilket är grund för ekonomisk ersättning. 

• Lars-Inge och Stefan har genomfört en besiktning tillsammans med 
kommunens representant efter nedläggning av VA på Björksoppsvägen. 

• Stefan har lagt totalt 18 timmar på förberedelser inför årsmötet, protokoll 
samt samråd med kommunens representant i samband med VA 
arbetena på Björksoppsvägen. 

• Lars-Inge har under våren lagt totalt 24 timmar på hantering av 
entreprenörer och anbud, besiktningar mm. 

• Lars-Inge och Gunnar deltog i ett möte gällande VA. 

• Gunnar har utfört arbete, 4 timmar för samråd med kommunen. 

 

Vem Antal möten 
perioden 

Ers.tim 
perioden 

Antal möten 
2021-2022 

ackumulerat 

Ers.tim 
2021-2022 

ackumulerat 

Ordförande(LIC) 2 24 2 24 

Kassör(RE)     

Sekreterare(ST) 1 18 1 18 

Ledamot (GG) 1 4 1 4 

Ledamot (EN)     

§ 8  Nästa möte 

Torsdagen den 25 augusti, 2022 klockan 19:00 hos Stefan eller via 
Teams i anslutning till årsmötet.  

§ 9 Mötets avslutande 

Ordförande förklarar mötet avslutat. 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

_________________  _________________  

Stefan Tidholm Pontus Norlin 


